	國  立  臺  灣  海   洋  大  學 
National Taiwan Ocean University

	外籍學生所得稅適用「居住者」扣繳稅率申請表
APPLICATION FORM FOR FOREIGN STUDENTS TO APPLY FOR “RESIDENTS STATUS”
WITHHOLDING INCOME TAX RATE

	姓     名(Name)
	居留證號(ARC No.)
	聘僱期間(Employment Period)

	
	
	

	      系     所(Department)
	聘僱單位(Hiring Unit)
	聯絡電話(TEL No.)

	
	
	

	一、本人申請       　 　 年所得稅適用中華民國境內「居住者」扣繳稅率。
I hereby apply for "Resident-Status" Income Tax Rate in                (year).


	二、本人 　　   　年同一課稅年度(1/1 至 12/31)在臺居留期限合計超過 183 天，當年度請以居住者扣繳率扣繳各項所得。
This is certified for the applicant who resided more than 183 days in Taiwan during the tax period of         (year) (from Jan 1 to Dec.31). I hereby request "RESIDENTS STATUS" and the appropriate rate of withholding tax. 
（1）請填寫當年度中華民國入出境紀錄：
Please fill out the length of stay in the R.O.C. this year：
	
	第一次
1st
	第二次
2nd
	第三次
3rd
	第四次
4th
	總天數
Total Days

	入境日Entry Date
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	出境日Departure Date
	
	
	
	
	

	居留日數The period of residence
	
	
	
	
	


居留日數之計算:外籍人士在臺居留日數，係以內政部移民署簽發之「入出國日期證明書」為準（始日不計，末日計），如一課稅年度內入出境多次者，累積計算。
    Calculation of residency period: 
The length of the applicant's stay in R.O.C. (Taiwan) is determined by the "Certificate of Entry and Exit Dates," which is provided by the National Immigration Agency (including the date of arrival and the date of departure). If the applicant enters and exits Taiwan for more than once during the tax year, the number of days accumulated will be used to calculate the length of residence.
（2）請檢附內政部移民署簽發之「入出國日期證明書」。
    "Certificate of Entry and Exit Dates," provided by National Immigration Agency should be attached  
    with this Application form.

	

	申 請 人 簽 章
Applicant Signature
	聘僱單位簽章
Hiring Unit Signature
	出納組
Division of Cashier

	日期Date:
         　   年  　　月  　　　日
	





	



